
Protokół Nr 1/2017 
z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 50 z oddziałami gimnazjalnymi w Lublinie  

z dnia 10.10.2017 r. 
 

I. W dniu 10.10.2017 roku odbyło się pierwsze w roku szkolnym 2017/2018 spotkanie Rady Rodziców 
Szkoły Podstawowej nr 50 z oddziałami gimnazjalnymi  w Lublinie, w obecności: 

1. Ryszard Pawka – Dyrektor 
2. Izabela Zalewska – Przewodnicząca Rady Rodziców SP w roku szkolnym 2016/2017 
3. Barbara Gąsik - Przewodnicząca Rady Rodziców Gimnazjum nr 24 w roku szkolnym 2016/2017 
4. Członkowie Rady Rodziców według listy obecności (32 osoby). 

 
LP Klasa Imię Nazwisko 

1.  1B Piotr Rożek 

2.  1D Agnieszka Gieroba 

3.  1E Iwona Radymska 

4.  1F Michał Muciek 

5.  2B Roman Furmaniak 

6.  2C Dagmara Leńczuk-Rak 

7.  3A Dariusz Iłenda 

8.  3B Małgorzata Bicz 

9.  3C Anna Hałas 

10.  3D Joanna Gajor 

11.  3G Mariusz Stec 

12.  3H Lidia Rodak 

13.  3I Dorota Strużak 

14.  4D Andrzej Grochowski 

15.  4E Marek Kramek 

16.  4F Wiktor Dolat 

17.  4G Magdalena Finkowska 

18.  5A Urszula Wójcik 

19.  5B Marcin Lasek 

20.  5D Patrycja  Gołąbek 

21.  6B Anna Zalewska 

22.  6D Lilia Chołody 

23.  7B Joanna Andrzejewska 

24.  7C Małgorzata Bojar 

25.  G2A Renata Dubiel 

26.  G2B Katarzyna Łukasiuk 

27.  G2D Krzysztof Rządkowski 

28.  G3B Krzysztof Stepaniuk 

29.  G3C Urszula Szubartowska 

30.  G3D Joanna Grzegorczyk 

31.  G3E Marcin Łukaszewski 

32.  G3F Janusz Podgajny 

 
 
II. Omówienie przez Pana Dyrektora bieżących spraw w szkole: 

1. Przedstawienie bieżącej trudnej sytuacji szkoły – problemy lokalowe, zbyt duża ilość uczniów 
(1270), zbyt wiele oddziałów (50), co jest rezultatem zbyt dużego rejonu. Do klas pierwszych w tym 
roku zostały przyjęte właściwie tylko dzieci z rejonu i pojedyncze dzieci spoza rejonu.  



2. Szkoła czeka na decyzję Sanepidu w sprawie dalszego użytkowania sal, które znajdują się poniżej 
poziomu gruntu (sale nr 4, 33, sala informatyczna, sale przy basenie). Jeśli Sanepid zabroni 
prowadzenia zajęć w tych salach, plan lekcji ulegnie zmianie i ostatnie lekcje będą się kończyć o 
19:30. Prośba do rodziców o wsparcie w walce o utrzymanie tych sal (znajomość prawa 
budowlanego). 

3. Informacja o wprowadzeniu dziennika elektronicznego od klasy IV. W prawie każdej sali lekcyjnej 
jest stanowisko do rejestrowania danych, a w pokoju nauczycielskim znajduje się 5 stanowisk. 

4. Informacja o wykonanych w czasie wakacji remontach: malowanie ścian i kaloryferów w niektórych 
salach, urządzenie jednego pokoju nauczycielskiego, jednej biblioteki, aby pozyskać dodatkowe 
pomieszczenia na sale lekcyjne. Koszty remontu to ok. 50 tyś. zł - sfinansowano ze środków szkoły 
pochodzących z wynajmu sali i basenu. 

5. Przekazanie przez Dyrektora Programu Wychowawczo-Profilaktycznego Szkoły Podstawowej Nr 50 
w Lublinie im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego – Prymasa Tysiąclecia, opracowanego na lata 2017-
2022. Program zostanie przesłany drogą mailową przez Pana Wiktora Dolata w celu zapoznania się i 
zatwierdzenia. 
 

III. Część wyborcza zebrania. 
1. Tej części zebrania przewodniczyła Pani Izabela Zalewska – ustępujący Przewodniczący Rady 

Rodziców SP 2016/17.  
2. Po krótkim przedstawieniu się osób zebranych wyłoniono 5 kandydatów do Prezydium Rady 

Rodziców. 
3. Powołano komisję skrutacyjną, w której skład weszli:  

Marcin Łukaszewski 
Mariusz Stec 
Marcin Lasek 

4. Wybory Przewodniczącego Prezydium Rady Rodziców zostały przeprowadzone w głosowaniu 
tajnym, w którym wzięło udział 31 osób. 

5. Zgłoszeni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

 Wiktor Dolat – 7 głosów  

 Krzysztof Stepaniuk – 18 głosów 

 Joanna Andrzejewska – 9 głosów 

 Katarzyna Łukasiuk – 19 głosów 

 Marcin Łukaszewski – 2 głosy 
6. Ostatecznie ustalono nowy skład Prezydium Rady Rodziców: 

1) Przewodniczący – Katarzyna Łukasiuk 
2) Wiceprzewodniczący/Skarbnik – Krzysztof Stepaniuk, 
3) Wiceprzewodniczący – Joanna Andrzejewska 
4) Wiceprzewodniczący – Wiktor Dolat 
5) Wiceprzewodniczący – Marcin Łukaszewski 
 

 

IV.   Pozostałe ustalenia z zebrania: 
1. Podjęto uchwałę, że konto do wpłat na Radę Rodziców będzie jedno wspólne dla szkoły 

podstawowej i oddziałów gimnazjalnych i będzie nim dotychczasowe konto Rady Rodziców SP 

w Alior Banku. 

2. Finanse Rady Rodziców to ok. 14 000 zł na rachunku szkoły podstawowej (wpłaty już z tego roku) 

oraz ok. 6000 zł na rachunku Rady Gimnazjum (pozostałe z roku poprzedniego). 

3. Złożone przez nauczycieli podania o dofinansowanie różnych inicjatyw szkolnych nie zostały 

rozpatrzone, gdyż nie wiadomo jeszcze jakie mamy możliwości wypłacania gotówki z konta. 



4. Prezydium Rady Rodziców spotka się możliwie szybko z P. Dyrektorem i księgową w celu ustalenia 

zasad dostępu do konta bankowego Rady Rodziców.  

5. Został zgłoszony wniosek założenia Stowarzyszenia Rady Rodziców, które miałoby możliwość 

założenia i łatwego zarządzania rachunkiem bankowym na wyłączne potrzeby Rady. Tematem 

zajmie się pan Michał Muciek. 

6. Ustalono sposób uczczenia Dnia Nauczyciela. 

 


